
 

 

 
Verslag Adviesraad Sociaal Domein Steenwijkerland 

Dinsdag 9 mei 2023 19.00 – 20.45 uur 

Gemeentehuis A2.01  

 

Aanwezig: Jânsje Koen 

  Aly van Houten 

  Janneke Dam (secretaresse) 

  Koene Pit 

Simone Woudberg 

  Dick de Vries 

  Grietje Feenstra 

  Leonie Smit 

  Kimberly de Jonge (tijdelijk voorzitter) 

  Bert Beltman (gast) 

  Annet ter Horst (gast) 

  Jan Mandemaker  

  Pieter Hoekstra 

  Esther Hengeveld bij a.p. 3, 4 en 8 

  Inge v.d. Poel bij a.p. 3 en 4 

Afwezig:  Marieke Koopman 

 

 

1. Opening en mededelingen 

De tijdelijk voorzitter opent de vergadering met een woord van welkom. 

Annet ter Horst schuift aan bij de vergaderingen dit jaar, maar is (nog) geen lid.  

Helaas is de wethouder verhinderd. Er volgt een kort voorstelrondje.  

  

2. Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

3. Wethouder Jongman en Esther Hengeveld schuiven aan 

- Elk cluster vertelt met welke onderwerpen zij bezig zijn 

- Vraag aan wethouder Jongman wat er inhoudelijk aankomt (adviezen) voor de ASD  

Cluster Wmo heeft vanmiddag gesproken met Esther Hengeveld en 2 beleidsmedewerkers. Hier wordt 

nog een kort verslag van opgesteld.  

Aanbesteding huishoudelijke hulp komt eraan. Vanaf 1 januari 2025. Zit nu in de startfase.  

Cluster Participatie: zorgen over cluster Participatie. Staat als apart punt op de agenda.  

Cluster Jeugd: druk geweest met het bezoeken besturen scholen, gesprekken met leerlingen gevoerd, 

gesprek met Tactus gehad over middelengebruik. Verslag hiervan is bijgevoegd aan deze vergadering. 

Op 24 mei in gesprek met bovenbouwleerlingen van de Lijsterbesstraat RSG o.a. over hoe zij de 

coronaperiode hebben ervaren en hun mening over alcohol etc.  

De highlights worden hier dan uitgehaald en deze worden besproken op 6 juni met Esther H. en de 

wethouder. N.a.v. hiervan kan besloten worden een (ongevraagd) advies op te stellen.  

 

De teamleider Samenleving vertelt waar de gemeente momenteel mee bezig is. PPN staat op de agenda 

van de gemeenteraad op 4 juli 2023. Inmiddels zijn er een aantal nieuwe beleidsmedewerkers gestart.  

Beweging van 0 vraagt continue aandacht. Projectorganisatie GALA (gezond en actief leven akkoord) 

vergt veel tijd.  

M.b.t. aanbesteding Sociaal Werk is er gepubliceerd. Nu wachten op inschrijvingen. 1 januari 2024 gaat 

de aanbesteding in.  

De vraag wordt gesteld hoe het met kunst en cultuur educatie gaat. De gemeente vindt dit erg belangrijk 

en de teamleider vertelt de stand van zaken.  

Vanuit de wethouder en de teamleider is er wel een vraag “hoe efficiënter omgaan met de achterban”.  

 

 



4. Korte toelichting proces gezondheidsbeleid en GALA/IZA door Esther Hengeveld 

De teamleider Samenleving geeft een toelichting op GALA en IZA.  

GALA en IZA (integraal zorgakkoord) zijn rijksregelingen waarop gemeenten hebben ingetekend ( 342 

stuks). Platformgewijs met elkaar samenwerken. Een voorbeeld hiervan is het jeugdsportfonds.  

Het is toegekend, er moet nu een plan van aanpak worden gemaakt dat voor 30 september aangeleverd 

moet worden.  

Hiervoor wel wat activiteiten doen, waaronder morgenavond bijeenkomst gezondheidsbeleid.  

4 jaar de tijd in totaal en een bijdrage vanuit het Rijk. Graag wordt opgehaald hoe inwoners hier tegenaan 

kijken.  

 

GALA is met name lokaal georganiseerd. 

 

IZA: is vooral regionaal georganiseerd met zorgaanbieders en GGD en IJsselland.  

Veel data beschikbaar vanuit de GGD.  O.a. openbaar via website GGD. Op de website Waar staat je 

gemeente.nl staan cijfers van verschillende bronnen. O.a. de gezondheidsmonitor is daar vermeld.  

Uitvoering en beleid werken volgens de leidende principes en vanuit de bedoeling.  

 

5. Uitnodiging gezondheidsbeleid op 10 mei; wie gaat? 

Dick de Vries en Jan Mandemaker zijn aangemeld.  

 

6. Verslag en actielijst van de vorige vergadering (ter vaststelling) 

Het verslag en de actielijst worden ongewijzigd vastgesteld.  

  

7. Concept advies inzake uitstroom uit gesubsidieerde arbeid (bijlage) 

Er zijn geen op- en aanmerkingen op dit ongevraagde advies. Het is een goed onderbouwd advies.  

Het advies wordt tekstueel nagekeken door de tijdelijk voorzitter. Vervolgens wordt de tekst in het juiste 

format gezet en verstuurd naar het college door de secretaresse.   

 

8. Onderlinge (mondelinge) informatie-uitwisseling clusters (verslagen zijn bijgevoegd) 

• Stand van zaken energietoeslag (bijlage antwoord ongevraagd advies) 

Inge v.d. Poel is aangeschoven voor een toelichting hierop.  

Vraag vanuit de ASD is hoe je de mensen bereikt. Inge geeft aan dat het bereik van 

gemeente Steenwijkerland heel erg hoog ligt vergeleken met andere gemeenten. Er is een 

maatwerkbudget voor de mensen die niet voldoen aan de eisen voor de energietoeslag.   

Als ze in de problemen komen en dit kunnen aantonen dan kan maatwerkbudget worden 

aangevraagd.   

Vroegsignalering werkt heel goed. Mensen met geldproblemen zijn hierdoor sneller op 

de radar.  

• Stand van zaken voortgang aanbesteding Sociaal Werk de Kop: is al besproken bij punt 3.   

• (werkgroep) Armoede: afspraak is gepland met Inge v.d. Poel in juni.  

• Cluster Jeugd: is besproken 

• Cluster Participatie 

- Hoe nu verder met cluster Participatie na vertrek van 2 leden van dit cluster? 

Proberen leden te werven. Vooral in je netwerk kijken. Advertentie nogmaals 

plaatsen zonder affiniteit met Wmo.   

Het is niet verplicht om clusters aan te houden. Je kunt ook als ASD zaken 

bespreken waarin je Participatie meeneemt. Participatie ASD breed oppakken 

tijdens de plenaire vergadering. Dit tot na de zomer doen. In september 

balans opmaken.  

Mocht er iets zijn dan onderling mailen met elkaar.  

• Cluster Wmo: is besproken. Odensehuis moet nog een brief hebben dat dit op dit moment 

geen prioriteit heeft. Een beleidsmedewerker heeft binnenkort ook een gesprek met de 

initiator hiervan.  

Hildo Krop flat moet ook worden afgerond. GGD houdt het in de gaten en heeft contact 

hierover met de gemeente.  

Wmo bereidt voor wat er op papier moet komen voor deze 2 ondewerpen en dan officieel 

met handtekening tijdelijk voorzitter door secretaresse laten versturen.  

Leonie wil (evt. met Kimberly) wel naar bijeenkomst regionaal advies Maatschappelijke 

opvang.  



9. Voortgang communicatie (bijlage) 

Secretaresse vraagt na over visitekaartjes en melding in gemeentegids.  

Jânsje wil vanuit cluster Jeugd wel weer aansluiten in de werkgroep communicatie.  

Het onderwerp komt in september weer op de agenda. De studiedag moet ook nog gepland worden. 

Wellicht dit onderwerp daar op de agenda zetten. 

 

10. Zijn er signalen waar wij als ASD iets mee moeten buiten de clusters om 

 

11. . Ingekomen en uitgaande stukken (ter informatie)  

Ingekomen stukken  

Agenda cliëntenplatform Jeugd 

Samenvatting advies uit 2021 cliëntenplatform Jeugd 

Bijeenkomsten cliëntenplatform Jeugd 

Verslag Esther Hengeveld en cluster Wmo 21 maart 2023 

Jaarverslag ASDD 2022 definitief 

Nieuwsbrief De Koepel mei 2023 

Uitnodiging voor de workshop aan de slag als adviesraadlid De Koepel 

Uitnodiging workshop inzicht in de Jeugdwet de Koepel 11 mei 2023 

Verslag gesprek ASD met preventiemedewerker Tactus versie 2 

Verslag van de themabijeenkomst inkomensondersteuning bij armoede op 28 maart in Meppel 

Vooraankondiging thema “normaliseren” maar wat is de norm op 20 juni 2023 

Uitnodiging gezondheidsbeleid 10 mei 2023 

Uitgaande stukken 

 

 

12. Wat verder ter tafel komt/rondvraag 

Grietje is afwezig bij de vergadering van juni en september.  

In juni evaluatie van de vergaderingen op dinsdagavond.  

 

13. Sluiting 

De tijdelijk voorzitter sluit de vergadering met een woord van dank. 

 

14. Afscheid Koene Pit 

Met een bedankwoordje door de tijdelijk voorzitter is afscheid genomen van Koene Pit.  

 

 


